
Referentie: GRO169511614295  
Overzicht van gegeven antwoorden 

vraag antwoord 
Fractie(s): GL D66 PvdD 
Leden: Hans Sietsma, Andrea Poelstra, Bart Hekkema 
Portefeuillehouder(s): Van Niejenhuis 
Contactambtenaar: E Hamhuis 
Onderwerp (max. 10 woorden) Raamwerk Matsloot-Westpoort 
Doel van de agendering Meningsvorming 

Aanleiding (max. 100 
woorden) 

Wij zien in het raamwerk een stuk dat het “lood” voor het glas-in-lood 
vastlegt en daarmee richtinggevend wordt voor een deel van de 
ruimtelijke ontwikkeling aan de westzijde van de stad. Tegelijk zien 
we dat essentiële keuzen niet worden gemaakt. Dat gaat over de 
toekomst van Cosun, over de toekomst van de landbouw ten westen 
van Westpoort, de ecologische verbindingen om het Drents plateau te 
verknopen met het Lauwersmeer gebied, de behoefte aan 
recreatieruimte, de noodzaak van waterberging, de toekomst van 
weidevogelgebieden, etc. Het stuk legt bovendien de relatie met het 
dorp Hoogkerk en het gebied tussen Hoogkerk en Stad te weinig. 

Bespreekpunten (alleen in 
geval van meningsvorming, 
max. 200 woorden) 

Wij hebben de volgende bespreekpunten: 
• De relatie tussen dit raamwerk en de actuele vraagstukken rondom 
Westpoort zoals behoefte aan bedrijfskavels, de noodzaak voor 
vergroening van bedrijventerreinen, de noodzaak van een rondweg, 
de behoefte aan ruimte voor een zonnepark, etc. 
• De gedachte ruimte voor een robuuste ecologische verbinding 
vanuit de Onlanden richting het Lauwersmeer is mager. In plaats van 
een flinke ecologische “snelweg” aan te leggen die ook ruimte laat 
voor recreatief medegebruik wordt gekozen voor smalle strookjes 
groene verbinding. 
• Het stuk onderschrijft in woorden dat water en bodem leidend 
horen te zijn bij ruimtelijke plannen, in lijn met Rijksbeleid. Wij zien 
dat echter niet terug in de gemaakte keuzen. 
• Het landbouwgebied te westen van Westpoort is veengebied. Als 
water, bodem en CO2-reductie leidend moeten zijn zou het voor de 
hand liggen daar de grondwaterstand te verhogen en boeren te 
ondersteunen bij de overstap op andere productie: extensieve 
veeteelt, productie van gewassen voor woningisolatie zoals 
lisdodden, enzovoort. 
• Cosun heeft een flinke grondclaim op tafel gelegd. Het gesleep met 
natte grond lijkt onwenselijk (hoewel het in perspectief van het 
energiegebruik van een distributiecentreum meevalt). Ook datacenter 
en zonnepark vragen flink ruimte. Hoe wegen we dat af? Is er 
toekomst voor voor Cosun? 

Voorgestelde wijze van 
bespreking / invulling van de 
bijeenkomst (max. 50 
woorden) 

Wij lichten onze bespreekpunten toe en horen dan graag 
strandpunten van andere fracties en college. Afsluitend graag een 
schets van college over vervolg van het proces. 

Benodigde tijd (naar 
verwachting) 90 min 

Gewenst / voorzien vervolg Afhankelijk reactie college mogelijk raadsmoties. 
Uiterste datum van agendering 01-11-2023 



Overzicht van gegeven antwoorden 
vraag antwoord 

Vanwege (...) 
proces loopt nog door met nadere invulling. Is van belang dat raden 
en Staten niet voor voldongen feiten worden geplaatst.. Niet goed om 
dit over te laten aan colleges 

 


